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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

2. december 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 148
På baggrund af historien i DR TV den 30. november  2008 om flytning af
patienter bedes ministeren oplyse, om han kan bekræfte oplysningerne om, at 
lignende flytninger sker 800 gange om året. Ministeren bedes endvidere 
oplyse hvilke initiativer ministeren agter at tage med henblik på sikring af, at 
patienter undgår unødig og uhensigtsmæssig flytning. Ministeren bedes 
endvidere oplyse, om han vil garantere, at man allerede næste år vil kunne se 
en effekt af disse initiativer. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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